

Mainburg 06.11.2020

Gerätetyp: Luftreiniger - AirPurifier

## Werkbescheinigung

Das von der Wolf GmbH gelieferte Luftreinigungsgerät - AirPurifier, ist ein Qualitätserzeugnis und wird nach den in Deutschland gültigen Regeln der Technik ausgelegt und hergestellt.

Hiermit können wir bestätigen, dass das Gerät die Anforderungen aus der VDI 6022 Blatt 1 (Ausgabe 2018-01) „Hygienische Anforderungen an Raumluftechnische Anlagen“ erfüllt. Die Anforderungen an den Hersteller, aus der Tabelle 7 der VDI 6022 Blatt 1 (Ausgabe 2018-01), werden erfüllt.

Das Luftreinigungsgerät - AirPurifier der Wolf GmbH führt das CE-Zeichen, dabei kommen Niederspannungsrichtlinie (2014/35/EU), Maschinenrichtlinie (2006/42/EG) und EMV-Richtlinie (2014/30/EU) zur Anwendung. An den Geräten werden Hochspannungs- und Schutzleiterprüfungen durchgeführt.

Der gesamte Materialfluss, sowie die gefertigten Geräte des Typs Luftreiniger - AirPurifier unterliegen einer geprüften Qualitätssicherung gemäß DIN ISO 9001-2015. Die DIN ISO 9001 ist identisch mit der europäischen Norm EN 29001.

Die von der Wolf GmbH eingesetzten Betriebsmittel sind Qualitätsprodukte.

Wolf GmbH

i.V. Klum  
Leiter Technik Klima/ Lüftung

i.A. Hunner  
Teamleiter Technik Klima/ Lüftung

6809128\_202011 <DE>

Mainburg, 6 November 2020

Appliance type: AirPurifier

## Factory Certificate

The air purification appliance delivered by Wolf GmbH - AirPurifier - is a quality product that was designed and manufactured according to the principles of engineering currently valid in Germany.

We hereby confirm that the appliance complies with the requirements from VDI 6022 Part 1 (version 2018-01) "Hygienic Requirements for Ventilation and Air-Conditioning Systems". The requirements on the manufacturer from Table 7 of VDI 6022 Part 1 (version 2018-01) are satisfied.

The air purification appliance - AirPurifier - from Wolf GmbH carries the CE mark and complies with the Low Voltage Directive (2014/35/EU), Machinery Directive (2006/42/EC) and EMC Directive (2014/30/EU). High-voltage and protective earth conductor tests were conducted on the appliances.

The entire material flow as well as the manufactured appliances of type air purifier - AirPurifier - are subject to certified quality assurance as per DIN ISO 9001-2015. DIN ISO 9001 is identical to the European standard EN 29001.

Wolf GmbH uses quality products for its operating equipment.

Wolf GmbH

Klum  
Director of Engineering Air Handling/Ventilation  
Handling/Ventilation

Hunner  
Team Lead Engineering Air

6809128\_202011 <GB>